
Ontmoet de DAN Europe Ambassadeurs op
tournee om onze oceanen te redden
De gezondheid van onze oceanen, en van een heleboel andere wateren, een van de grootste zorgen van
onze  tijd.  Plastic,  overbevissing,  verontreinigingen  en  de  klimaatcrisis  veroorzaken  een  dramatische
verandering in het milieu waar wij als duikers zo van houden. Oceanen, rivieren en meren veranderen voor
onze  ogen.  Zoals  Dr.  Sylvia  Earle  zei:  wij  zijn  ooggetuigen  van  de  verandering  Wij  zijn  de  beste
ambassadeurs van onze oceanen.

Twee DAN Europe Ambassadeurs staan klaar om door heel Europa te trekken, van zuid naar noord en weer
terug,  op  de  DAN Europe Duurzaamheidstournee.  Ze  zullen  zo’n  11.500  km afleggen  met  natuurlijk
gebruikmaking van een elektrisch voertuig. De twee Ambassaeurs hebben preciese doelen die ze willen
bereiken, sommige heel ambitieus, maar we hebben er vertrouwen in dat ze erin zullen slagen: zij zijn
inderdaad heel bijzondere mensen. We hebben hun gevraagd om ons wat meer te vertellen over zichzelf
en over hun missie. Hier zijn Alana Alvarez en Manuel (Manu) Bustelo.

Alana en Manu, hoe zouden jullie je persoonlijkheid, vaardigheden en
achtergrond in een paar woorden beschrijven?
ALANA – Ik ben een opgewekt iemand met een grote passie voor het milieu, mensen en het leven zelf. Ik
heb  een  academische  achtergrond  in  farmacie  en  lopende  studies  betreffende
duurzaamheidsontwikkeling. Dat geeft me het juiste pakket aan vaardigheden om positieve veranderingen
in de gemeenschap te bewerkstelligen, gericht op het promoten van de gezondheid van zowel mensen als
onze planeet.

MANU – Ik ben een toegewijd en gepassioneerd individu. Toegewijd aan het milieu en de gemeenschap
waarin  we leven,  gepassioneerd betreffende avontuur,  onze wereld  en de mensen van wie  ik  houd.  Met
een  MBA een  22  jaar  ervaring  in  de  outdoorindustrie  wijd  ik  me aan  het  laten  toenemen van  de
duurzaamheidstoepassing in de zakelijke sector.
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DAN Europe leden en een heleboel andere duikers zullen blij zijn met de
vaste toewijding van DAN aan zaken betreffende het milieu. Wat is het doel
van de Duurzaamheidstournee?
ALANA  –  De komende 10 jaar zullen cruciaal  zijn van Oceaan Conservering. Binnen het UN Ocean
Decade  raamwerk hebben we de juiste gelegenheid gevonden om te werken met de private sector,
openbare instellingen en Europese burgers, allemaal verenigd met als doel het creëren van een meer
duurzame manier van leven. Alles wat we op het land doen, heeft uiteindelijk gevolgen voor de oceaan.
Het grote probleem is dat door onze 21ste eeuw manier van leven, vriendelijk zijn voor het milieu niet zo
gemakkelijk is. Een goed voorbeeld is het kopen van levensmiddelen in een supermarkt. We zijn ons
allemaal bewust van de hoeveelheid plastic die we uiteindelijk samen met ons voedsel mee naar huis
zullen nemen. Daar slechts 9% van het over de hele wereld weggegooide plastic gerecycled wordt, blijft er
nog 91% over die grote kans maakt in onze oceanen te eindigen; om te beginnen als een weggegooide
fles of boodschappentasje en vele jaren laten als microplasctic deeltjes.

MANU – Ik geef een ander voorbeeld door het stellen van een vraag: hoe verplaats jij je door je stad, je
land of zelfs in het buitenland? En stoot, wat je ook maar gebruikt,  CO2 uit? Het is hoogstwaarschijnlijk dat
je  uiteindelijk  een  voertuig  gebruikt  –  behalve  je  fiets  –  dat  een  koolstofvoetafdruk  heeft.  Nog
waarschijnlijker wordt dat “iets” een auto genoemd. De meesten van ons gebruiken een auto om naar het
werk te gaan, voor vrijetijd, reizen, familiebezoeken enz. En dit draagt allemaal bij aan de verzuring van de
oceanen, klimaatverandering, olielekkages, geluidsverontreiniging en nog een heleboel meer. De opkomst
van elektrische voertuigen is er al en er is een goede reden waarom dat zo is. We gaan de meeste
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aspecten betreffende EV’en behandelen,  van fabrieken voor het recyclen van accu’s tot  de herbruikbare
energie die we moeten produceren om ze werkelijk milieuvriendelijk te maken. Dus, hoe kan jij,  als
privébedrijf, individu of regering betrokken raken bij het oplossen van deze zaken? Wij gaan de puntjes
verbinden met deze en een heleboel andere dagelijkse aspecten waar we allemaal mee te maken hebben
door het  gewoon … te leven!

Hoe gaan jullie jullie doelen bereiken? Zijn er lessen of openbare lezingen
gepland? Wat verwacht je van gesprekken met bedrijven? Hoe cruciaal is de
betrokkenheid van grote spelers in het veld en hoe veel individuele
verplichting is daar verantwoordelijk voor?
MANU – Ja we gaan ontmoetingen hebben met privébedrijven betrokken bij duurzame  zaken, NGO’s die
werken voor Oceaan Conservatie, de EU Commissie. We zullen er ook gewone burgers bij betrekken,
vooral de jongeren, om een duurzame leefstijl te onderwijzen en te  promoten. Wat we verwachten van
gesprekken met bedrijven is een beter begrip van hun aanbod aan duurzame producten/diensten en hoe
we allemaal kunnen profiteren van hun zaken.

ALANA – Onze planeet heeft op dit moment een heftige hoofdpijn, door ons, mensen, veroorzaakt. Om dit
te  stoppen  zijn  alle  inspanningen,  ongeacht  hoe  groot  of  klein  –  van  belang.  Het  is  duidelijk  dat
wetenschap en technolgie belangrijke elementen zijn in de gereedschapskist met hulpmiddelen zodat we
kunnen handelen en de onderliggende kwaal genezen. We gaan ze allemaal onderzoeken, van Citizen
Science tot de doorbraak van duurzame producten van grote ondernemingen.



Hoe veel landen gaan jullie bezoeken? Dat gaat heel veel ltijd kosten!
ALANA – Onze bedoeling is om door 15 landen te trekken met een elektrisch voertuig. We gaan ervan uit
dat we de tournee in 4 tot 5 maanden afronden. Maar er zit echter een avontuurlijk kantje aan deze trip
waarmee we rekening hebben gehouden, als onze plannen zich ooit zouden wijzigen. Tenslotte is dat waar
het bij avontuur over gaat, nietwaar?

MANU – We moeten nog zien hoe gemakkelijk en toegankelijk het is om ons elektrische voertuig in alle 15
landen op te laden. Volgens het huidige EV oplaadnetwerk is het mogelijk, maar we weten gewoon niet
hoe dingen zullen uitpakken!

Kunnen we live streams en uitzendingen van jullie tournee verwachten?
ALANA – Absoluut! We hebben live streams gepland van iedere relevante stop in de tournee. We gaan live
met bijeenkomsten, bevindingen, ervaringen, lezingen en alle belangrijke informatie over lopende zaken.
Je kunt dit meemaken, net alsof je achter in onze auto zit. Kijk op www.sustainabletour.eu

MANU – Je kunt ons ook volgen op onze privé accounts: Manu & Alana
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Op een bepaald moment in hun leven voelen mensen dat ze meer moeten
doen om het milieu te beschermen. Wanneer hebben jullie die roep gehoord
en wat hebben jullie toen gedaan?
ALANA – Mijn antwoord is heel direct – de eerste keer toen ik het water insprong tijdens mijn Open Water
cursus. Toen realiseerde ik me dat de onderwaterwereld heel speciaal was. In een van mijn eerste duiken
heb ik een groot aantal minuten doorgebracht met een octopus die onder een rotblok verborgen zat. Hij
strekte een van zijn tentakels uit en pakte mijn vinger vast voor wat wel een eeuwigheid leek te duren. Ik
voelde me verbonden. We hebben ons leven en ons eigen bestaan op Aarde te danken aan onze oceanen.

MANU – Het trof me ineens terwijl ik sprak over maatschappelijk verantwoord ondernemen (MVO) bij
sommige lezingen tijdens mijn MBA aan Solvay Business School.  Destijds had ik al een heleboel bergen
beklommen, op mijn mountainbike veel wouden doorkruist en veel oceanen geëxploreerd. Het was tijdens
het  bespreken  van  MVO (en  tegenwoordig  CGW,  (creëren  van  gedeelde  waardes)  dat  ik  de  juiste
zakeninstrumenten ontdekte om de verschillende puntjes te verbinden met milieuconservering. 

Hebben jullie een boodschap voor alle DAN Europe leden? Wat is jullie
droom?
MANU – Als duiken jouw passie is, is het nu de tijd om te stoppen met alleen maar een toeschouwer te zijn
en actie te ondernemen om dit fragile milieu te beschermen.

ALANA – Onze droom is te leven in een wereld waar alle wezens in harmonie met de natuur leven. Onze
boodschap aan DAN Europe leden is: doe je met ons mee?


